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משה פוזיילוב: אני חושב שאנחנו צריכים להבין שהדרך אל השליטים הערבים, לצערנו, עוברת

מלעשות אותו  עצר  לא  יפה  מלל  שהרבה  ועובדה  בכוח.  שימוש  גם  ולפעמים  עוצמה  באמצעות 

שפטים בעדה הדרוזית בסוֵוידָה, ושימוש בכוח עצר אותו. 

בערבית יש פתגם שאומר: "כלאם, מא-פי עליה ג'ומרוכ" – אין מכס על מילים. מילים הוא יכול

להגיד. אנחנו לא בוחנים מילים – אנחנו צריכים לבחון מעשים. לבחון לא כוונות ומחשבות של

ישראל ובזה  אותם.  היכולת שלהם לממש  ואת  לבחון את המעשים שלהם  היריבים שלנו, אלא 

פעם אחרי פעם שוגה. זה לא רק ישראל – זה בכלל התפיסה המערבית. התפיסה המערבית שוגה

בעניין.

הראיון המלא התקיים בכאן מורשת, בתאריך 17.07.2025. 
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